

إراسموس + 2021/2020

فتح باب الترشح للحصول على منحة دراسية للدراسة بالجامعة الإسبانية

" Universidade de Santiago de Compostela "

الإعلان عن فتح باب الترشح للحصول على منحة دراسية للطلبة المسجلين بشهادة الإجازة سنة ثانية

و طلبة الدكتوراه في الإختصاصات التالية:

- الآداب و العلوم الإنسانية،

- هندسة معمارية،

- علوم فلاحية،

- علوم اقتصادية وإدارة أعمال

وذلك خلال السداسي الثاني للسنة الجامعية 2021/2020.

آخر اجل لقبول ملفات الترشح يوم 30 سبتمبر 2020.

الوثائق المطلوبة:

- 1- مطلب ترشح باسم رئيس جامعة سوسة
- 2- سيرة ذاتية باللغة الإنكليزية (CV EUROPASS)
- 3- رسالة تحفيز باللغة الإنكليزية "Lettre de motivation"
- 4- صورة شمسية حديثة
- 5- نسخة من شهادة تسجيل للسنة الجامعية الحالية
- 6- نسخة من الصفحة الأولى لجواز السفر
- 7- نسخة من بطاقات الأعداد (الترجمة إلى اللغة الإنكليزية ضرورية)
- 8- نسخة من آخر شهادة نجاح ( الترجمة إلى اللغة الإنكليزية ضرورية)

- 9- رسالة دعم
- 10- العقد البيداغوجي / **Contrat Pédagogique** (انظر موقع واب جامعة سوسة)
- 11- شهادة كفاءة في اللغة الانكليزية مستوى **B2** و في حالة عدم توفر الشهادة المطلوبة يمكن قبول شهادة ممضاة من قبل أستاذ في الاختصاص.
- 12- شهادة كفاءة في الاسبانية مستوى **B1** ضرورية بالنسبة لطلبة الاجازة.

لمزيد من الارشادات يمكن الاتصال بمكتب التعاون الدولي بجامعة سوسة



## **Erasmus+ ICM 2020/2021**

Call for applications

Universidade de Santiago de Compostela

**2<sup>nd</sup> Semester 2021**

The Universidade de Santiago de Compostela -Spain in partnership with the University of Sousse - Tunisia launched a call for applications for Erasmus+ Exchange Mobility Program for the 2<sup>nd</sup> semester 2021.

### **Targeted students :**

- Undergraduate students ( 2<sup>nd</sup> year)
- Phd Students

### **Fields of studies :**

Humanities, civil Engineering, Agriculture, Economics, Business administration.

**Deadline : September 30th, 2020.**

### **Required documents :**

- 1- A simple demand (hand written) on behalf of the president of the University of Sousse.
- 2- CV EUROPASS
- 3- Motivation Letter in English language
- 4- Photo
- 5- Certificate of enrollment 2020/2021

- 6- Passport (copy of 1st page)
- 7- Copy of all transcripts of records (translated in English)
- 8- Copy of last Diploma (translated in English)
- 9- Letter of recommendation
- 10- Learning Agreement ( see University website)
- 11- Certificate in English Language (B2 level). If not possible you can submit a certificate of a professor in the speciality.
- 12- Certificate in Spanish Language (B1 level). It is mandatory for undergraduate students.

**For more information, you can contact the Bureau of International Relations Office in the University of Sousse**